
Ja, kommissionen anser att ett sådant avtal skulle kunna strida mot principerna för den inre marknaden.

I slutsatserna från Europeiska rådet i Wien den 11-12 december 1998 bekräftas det att ”sysselsättningen har
högsta prioritet i Europeiska unionen”.

Detta ledde till att riktlinjerna för sysselsättningen 1999 formellt antogs i en rådets resolution av den
22 februari 1999. I punkt 16 i dessa sysselsättningsriktlinjer uppmanar rådet arbetsmarknadens parter att på
lämplig nivå förhandla fram avtal i syfte att modernisera arbetsorganisationen, bland annat genom flexiblare
arbetsformer, för att öka företagens produktivitet och konkurrenskraft och för att uppnå den balans som krävs
mellan flexibilitet och trygghet.

I punkt 9 i 1999 års sysselsättningsriktlinjer anges att varje medlemsstat skall ägna särskild uppmärksamhet åt
funktionshindrades, etniska minoriteters och andra gruppers behov och individer som kan vara missgynnade,
och utveckla lämpliga former av förebyggande åtgärder och aktiva strategier för att främja deras integrering på
arbetsmarknaden. Ur arbetsgivarens perspektiv borde därför dessa aspekter av avtalet som främjar skapande av
arbetstillfällen vara välkomna.

(1999/C 341/090) SKRIFTLIG FRÅGA E-0189/99

från Angela Sierra González (GUE/NGL) till kommissionen

(11 februari 1999)

Angående: Allvarliga skador som orsakats av stormen på Kanarieöarna

Den första veckan i januari 1999 drabbades Kanarieöarna av en storm som orsakade allvarliga skador på den
infrastruktur som är nödvändig för att samhället skall fungera på dessa öar.

De skador som orsakades av stormen har särskilt drabbat jordbruken samt hamn- och väginfrastruktur.

Kanarieöarnas regionala regering har inrättat en särskild kommitté för registrering av skador och denna
kommitté uppskattar förlusten till 16 500 miljoner pesetas.

Vet kommissionen vilken omfattning skadorna har?

Har kommissionen för avsikt att vidta några åtgärder i form av ekonomiskt stöd tillför att återställa den
skadade infrastrukturen?

Svar från Monika Wulf-Mathies på kommissionens vägnar

(16 mars 1999)

Kommissionen har hittills inte mottagit något meddelande från de spanska myndigheterna om de skador som
har orsakats av den storm som drabbade Kanarieöarna under den första veckan i januari 1999.

Vid nästa möte för övervakningskommittén för strukturåtgärder på Kanarieöarna kommer kommissionen att
föreslå de nationella och regionala myndigheterna att dessa, inom ramen för partnerskapet, undersöker
befintliga möjligheter till en omarbetad programplanering och eventuell tilldelning av tillgängliga resurser för
att renovera skadad infrastruktur.

(1999/C 341/091) SKRIFTLIG FRÅGA E-0191/99

från Irene Soltwedel-Schäfer (V) till kommissionen

(11 februari 1999)

Angående: Dödsfall på grund av den nya varianten av Creutzfeld-Jakobs sjukdom (nvCJD) och antalet fall av
nvCJD som hittills diagnostiserats i Storbritannien

1. Hur många dödsfall förorsakade nvCJD 1996 i Storbritannien?

2. Hur många dödsfall förorsakade nvCJD 1997 i Storbritannien?
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